第二十届上海国际供热技术展览会

The 20th Shanghai International Exhibition on Heating Technology



推动 节能降碳 共创 绿色未来

Energy Conservation and Carbon Emission Reduction to Enable a Green Future

2024.12.04-06 上海

Boosting

上海世博展览馆 SWEECC Shanghai World Expo Exhibition and Convention Center







www.heatecchina.com

展会介绍

在"双碳"战略和绿色发展的背景下,供热行业迫切需要构建清洁低碳、安全高效的能源体系,实现节能转型。HEATEC《上海国际供热技术展览会》作为亚洲地区极具影响力及专业性的一站式供热技术展览平台,多年来一直致力于积极响应最新政策,展示各种创新、前沿、多元化的供热产品及技术。

2024 年 HEATEC 将以"双碳"战略的推动为动力,汇聚行业名优供热企业和创新技术,为新时代的能源转型揭开华丽序幕! 共同开启清洁低碳的能源未来,共筑绿色发展的强势壁垒!不容错过的供热行业盛宴,让我们携手迈进绿色、安全、高效的 供热新时代!

EXHIBITION INTRODUCTION

With the unveiling of the country's goal to achieve "Carbon Peaking and Carbon Neutrality", the heating industry is in desperate need of achieving energy efficiency transformation enabled by the construction of a new energy system that emphasizes on clean energy and low carbon emission while being safe and highly efficient. As a highly influential and professional heating technology platform in Asia, HEATEC is dedicated to work on implementing latest government policies, in order to create opportunities for leading corporations within the field to present their latest innovative and diverse heating products and technological advancements.

HEATEC 2024 will be driven by the promotion of the "Carbon Peaking and Carbon Neutrality" Strategy, and integrating the latest technological advancements from industry-leading corporations, revealing a new era of energy efficiency transformation. Starting a future of clean and low carbon consumption, building a strong pillar for green development. An industry wide celebration that you cannot miss -- let's enter a new era of green, safe, and high efficient heating supply!

<u>≅</u> 18,000

展览面积(平方米) <u>Exhibition Are</u>a (sqm.) Q

250+

参展商数目 No. of Exhibitors £2+

14,000+

观众数目 No. of Visitors **₽**

100,000+

线上直播观众 LIVE Broadcast Views











展品范围 SCOPE OF EXHIBITS

各类锅炉

Various Kinds of Boilers

各类热泵主机及供热系统

Various Kinds of Heat Pump and Heating System

燃烧器、热工设备与技术

Burners and Thermal Equipment & Technology

锅炉替代产品及其它热能设备

Boiler Replacement Products and Other Heating Equipment

各类供热设备零部件及配套产品

Various Kinds of Heating Equipment Parts and Supporting Products

制造装备及原材料

Manufacturing Equipment and Raw Materials

节能减排技术和产品

Energy-saving & Emission Reduction Technology and Products

生物质能产品与技术

Biomass Energy Products and Technology



围绕产业核心需求及热点话题,邀请权威专家、营销大咖、龙头企业高管进行精彩分享,与来自工商业界的供热设备买家进行对接和交流

现场更将有众多终端企业工程部/采购部负责人齐聚一堂

聚焦多能源互补,共推绿色低碳转型

Discussing industry needs and hot topics, industry authorities, sales professionals, and executives of leading corporations will be invited to share their professional insights, and join conversations with heating equipment users from the industrial and commercial world.

「同期活动精彩纷呈,推动行业高质量发展

Wonderful Concurrent Activity, Promote High-quality Development of the Industry

▲"行业发展高峰论坛"探索新业态

"Industry Development Summit Forum" Exploring New Business Formats



在"十四五"政策的引领下,供热行业如何立足变局,优化升级,低碳化、智能化、数字化已经成为实现行业高质量发展的必经之路。

Under the guiding policy of the "Fourteenth Fifth-Year Plan" , the transition of the heating industry has become highly necessary for high quality developments.

专业供热系统采购对接会

Professional Heat Pump and Heating System Procurement Matchmaking Meeting



随着能源成本的不断上涨和国家"双碳"战略目标的驱动,企业用能需求加速向绿色低碳转型。对接会旨在为供热系统相关企业搭建互动平台,促进供需对接、合作共赢,深入了解市场需求,寻找合适的合作伙伴。

With the increase in energy cost and the driving force of the "Carbon Peaking and Carbon Neutrality" goals, corporations' energy needs are transitioning with an emphasis on green and low-carbon emission. The goal of the matchmaking conference is to create a platform for corporations of the heating system industry, boosting matchmaking, collaborations, deeper understanding of market needs, and connecting potential business partners.

新品发布会 New Heating Products Launch



新品首发与技术碰撞将再度汇集于此,以买家的视角,推荐最具创新的产品及前沿的设计理念。新品的碰撞,巅峰的竞技,跟随 HEATEC 2024 的指引,开启一场新品盛宴。

New products and new technologies will be unveiled, and we will be introducing the most innovative products and the latest design ideologies from the buyers' perspective. **HEATEC** 2024 will be a grand event for new products and the latest technologies.





商机无限 Business Opportunities



掌握前沿新产品、新趋势 New Products and Trends

2023主要参展商 MAJOR EXHIBITORS IN 2023



Ranking in no particular order

PROFESSIONAL VISITORS AND

BUYERS COMING FROM

制造行业 Manufacturing Industry:

食品、饮料、酿酒、日化、医药、化工、纺织印染、汽车汽配、重工机械,工业园区等 Food, Beverage, Brewery, Daily Chemical, Pharmaceutical, Chemical, Textile/Printing & Dyeing, Automobile & Auto Parts, Heavy Machinery, Industrial Parks, etc.

各类热能设备经销商 / 代理商

Various Kinds of Heating Equipment Dealers/Agents

商业及公共事业 Commercial and Public Service Sector:

酒店/宾馆、学校、医院、热电厂、电力公司、房地产开发商、合同能源管理公司、市政单位等 Hotels/Restaurants, Schools, Hospitals, Thermal Power Plants, Electric Power Companies, Real Estate Developer, Contract Energy Management, Municipal Units, etc.

科研及工程 Research and Engineering Industry:

设计院/研究院、工程公司、锅炉安装公司等 Design Institutes/Research Institutes, Engineering Companies, Boiler Installation Companies, etc.













主办单位 Organizers:

中国电器工业协会工业锅炉分会

上海工业锅炉研究所有限公司

雅展展览服务(上海)有限公司

名誉支持单位 Honorary Sponsors:

中国机械工业集团有限公司

China National Machinery Industry Corporation (Sinomach)

中国电器工业协会

China Electrical Equipment Industrial Association (CEEIA)

同期展会



2024上海热泵及供热系统采购展览会 Shanghai Heat Pump and Heating System Procurement Exhibition 2024

展会查询





雅展展览服务(上海)有限公司 Adsale Exhibition Services (Shanghai) Ltd. 电话 Tel: 86-21-51879766

传真 Fax: 86-21-64693665

电邮 E-mail: heatec@adsale.com.hk

中国电器工业协会工业锅炉分会



Industrial Boiler Branch of China Electrical Equipment Industrial Association (CIBB)

上海工业锅炉研究所有限公司 🖊 🛤 👢 🕹 🕻 🧸 🍇 🕻 🛱 氣 看 有 限 公司 Shanghai Industrial Boiler Research Institute Co., Ltd. (SIBRI) 电话 Tel: 86-21-34781959 * 331 / 332 传真 Fax: 86-21-54395873